



**Press release
For Immediate Release**

30 September 2015

Management team appointed for new DUKES Dubai hotel and hotel apartments

Seasoned hotel operator Mete Atakuman to lead pre-opening EXCOM team as luxury British-themed hotel and hotel apartments on Palm Jumeirah count down to Q1 2016 opening

Dubai-based luxury property developer and holding company Seven Tides has appointed the general manager and four senior executive committee members for its latest five-star hospitality venture, DUKES Dubai hotel and hotel apartment project.

Seasoned general manager, Mete Atakuman, will head up the team and brings more than 20 years' industry experience to the role with emphasis on openings and acquisition.

An Australian citizen, Atakuman, has vast experience of Dubai-based brands, having previously worked with the Jumeirah Group to oversee the takeover of the Jumeirah Bodrum Palace, Turkey as well as managing several high profile pre-opening projects in China and Azerbaijan for the international luxury hotel chain.

"Mete has a proven operational and commercial track record when it comes to spearheading new hotel projects, and his experience of conveying luxury brand concepts will be instrumental to our success as we introduce this uniquely British brand to an expectant market in the region," said Abdulla Bin Sulayem, CEO, Seven Tides, developer of DUKES Dubai.

Atakuman will lead a seasoned EXCOM team which includes Laetitia Pardo who joins DUKES Dubai as director of sales & marketing. A French national with hospitality industry experience on two continents, she will play a pivotal role in positioning DUKES in the region as well as ensuring a healthy market mix for the luxury property's leisure, business and MICE segments.

A strong team leader with 17 years' experience in both the hotel and serviced apartment sector, Pardo has worked for renowned hotel groups such as Atlantis The Palm, Hilton International and Sofitel, as well as iconic properties including The Savoy in London.

Former French naval officer, Richard Mazeau, takes on responsibility for DUKES Dubai's recruitment strategy as the new director of human resources.

Previous experience includes Anantara Doha, where he oversaw recruitment from pre-opening, the opening of the Ritz-Carlton Abu Dhabi, as well as managing HR and training for One&Only Resorts, Dubai.

The fourth new member of the executive team, director of engineering, Avnish Kumar, has been at the sharp end of the industry in the region for a decade as a pre-opening specialist, working with TIME Hotels, Mövenpick and The Address Hotels amongst others.

Rounding out the appointments list is Navin Shah, the hotel's director of finance. A qualified chartered accountant with over 15 years' experience.

He has held a number of executive director positions, and has worked on high profile brand and property launches for Zaya Hotel Management, The Address Hotels and Accor in the UAE, as well as for Millennium & Copthorne covering the Middle East and Africa.

"The success of DUKES Dubai in the UAE is contingent upon its leadership team and their ability to position the brand as a market leader and deliver its distinctly unique character in today's extremely competitive marketplace," added Bin Sulayem.

Centrally located on the trunk of Palm Jumeirah, just 10 minutes' drive from Dubai Marina and Sheikh Zayed Road, and only 45 minutes from Dubai International Airport, DUKES Dubai hotel and hotel apartments is set to add a distinctly British flavour to the city's luxury hospitality offering.

The 273-room hotel and 227 hotel apartments will offer world-class leisure, conference and entertainment facilities including a stunning private beach, indoor pool, outdoor infinity pool and state-of-the-art gym, along with five food and beverage outlets.

For more information, please visit www.dukesdubai.com or www.dukesoceana.com

-ENDS-

For more information, please visit www.seventides.com

Photo caption: Abdulla Bin Sulayem welcomes the DUKES Hotel executive team on board.

(From L-R) Avnish Kumar, Navin Shah, Abdulla Bin Sulayem, Mete Atakuman, Laetitia Pardo, Richard Mazeau

About Seven Tides

Based in Dubai, the United Arab Emirates, privately owned Seven Tides is an internationally oriented holding company established in 2004. Currently focusing on hospitality and real estate sectors, Seven Tides thinks progressively, works creatively, partners strategically and acts quickly. The result is a current portfolio of offerings from landmark hospitality acquisitions and commercial buildings to residential towers and multi-use complexes in the gateway cities of London and Dubai.

Media contact

Nathalie Viselé
Director

Shamal Marketing Communications FZ LLC
Dubai Media City, UAE.
Office: +971 4 3652711 | Mobile : +971 50 4576525 |
E-mail: nathalie@smc-pr.com | Web site: www.smc-pr.com



بيان صحفي
للنشر الفوري

30 سبتمبر 2015

تعيين مدير عام لفندق ديوكس دبي والشقق الفندقية الجديد

مشغل الفنادق المتمرس ميت اتاكومان سيقود فريق ما قبل الافتتاح مع بدء العد التنازلي لافتتاح
الفندق والشقق الفخمة البريطانية الطابع في جزيرة النخلة جميرا في الربع الاول 2016

اعلنت مطور العقارات الفاخرة والشركة القابضة سيفين تايدز ومقرها دبي عن تعيين المدير العام
واربع اعضاء في الفريق القيادي التنفيذي لمشروعها فندق ديوكس دبي والشقق الفندقية المصنف
خمس نجوم الذي يعتبر أحدث مشاريعها بقطاع الضيافة.

وسيقود المدير العام المتمرس ميت اتاكومان الفريق ويجلب معه خبرة تزيد عن 20 عاما في القطاع
الفندقي لممارسة دوره مع التركيز على مشاريع الافتتاح والاستحواذ.

ويمتلك اتاكومان الاسترالي الجنسية خبرة واسعة في فنادق دبي الشهيرة حيث عمل سابقا مع
مجموعة جميرا للإشراف على عملية الاستحواذ على جميرا بودروم بالاس في تركيا اضافة الى
ادارة العديد من المشاريع البارزة قبل التدشين في الصين وأذربيجان لسلسلة الفنادق الدولية الفاخرة.

وقال عبدالله بن سليم الرئيس التنفيذي لسيفين تايدز التي تطور ديوكس دبي: "يملك ميت سجلا تشغيليا
وتجاريا حافلا في مجال قيادة مشروعات الفنادق الجديدة، وخبرته في تجسيد مفاهيم العلامة التجارية
الفاخرة ستكون محورية في نجاحنا في تدشين هذه العلامة البريطانية الفريدة في سوق تتسم بالترقب
في المنطقة".

وسيقود اتاكومان فريقا متمرسا لمرحلة ما قبل الافتتاح يضم ليتيتيا باردو التي تنضم لفندق ديوكس دبي كمدير تسويق ومبيعات، وستلعب باردو الفرنسية الجنسية التي تمتلك خبرة في قطاع الضيافة في قارتين دورا رئيسيا في وضع ديوكس على الخارطة في المنطقة فضلا عن ضمان تلبية الفندق الفخم لمتطلبات السوق في قطاعات الترفيه والاعمال والانشطة المتعلقة بالمؤتمرات والحوافز والاجتماعات والمعارض.

وباردو التي تعتبر قائدة فريق قوية بخبرة 17 عاما في قطاعي الفنادق والشقق الفندقية، عملت لصالح العديد من المجموعات الفندقية المرموقة مثل اتلانيس النخلة، هيلتون انترناشيونال وسوفيتيل اضافة لفنادق ايقونية ومنها سافوي في لندن.

ويتولى ضابط البحرية الفرنسية السابق ريتشارد مازو مسؤوليات تطبيق استراتيجيات الاستقطاب المهني لفندق ديوكس دبي باعتباره المدير الجديد للموارد البشرية. وتشمل خبراته السابقة انانتارا الدوحة حيث اشرف على التعيينات منذ مرحلة ما قبل الافتتاح، وافتتاح ريتز-كارلتون ابوظبي، اضافة الى ادارة الموارد البشرية والتدريب لمنتجات ون اند اونلي في دبي.

العضو الرابع الجديد في الفريق التنفيذي هو مدير العمليات الهندسية افنيس كومار الذي قام بأدوار بارزة في المنطقة لأكثر من عقد من السنوات كمتخصص في مراحل ما قبل الافتتاح حيث عمل مع فنادق تايم وموفنبيك والعنوان وغيرها.

اما ختام هذه التعيينات البارزة فهو نافين شاه مدير المالية في الفندق وهو محاسب مجاز ومؤهل وله خبرة تمتد لأكثر من 15 عاما. وتولى شاه العديد من المراكز الادارية التنفيذية حيث عمل في اطلاق العديد من الفنادق وادارتها مع زايا لإدارة الفنادق وفنادق العنوان وأكور في الامارات العربية المتحدة اضافة الى ملينيوم وكوبثورن في الشرق الاوسط وافريقيا.

وقال بن سليم: "ان نجاح ديوكس دبي في الامارات العربية المتحدة رهن بالفريق القيادي وقدرته على وضع هذه العلامة التجارية في موقعها كرائدة في السوق وإبراز شخصيتها المميزة في سوق اليوم المتسم بالتنافسية الشديدة".

وبموقعه الاستراتيجي على جذع جزيرة النخلة جميرا، حيث لا يبعد الا 10 دقائق عن مرسى دبي وشارع الشيخ زايد و45 دقيقة فقط عن مطار دبي الدولي، فمن المقرر ان يضيف فندق ديوكس دبي والشقق الفندقية نكهة بريطانية مميزة للمشهد الفندقي الفاخر في دبي.

وسيقدم الفندق المكون من 273 غرفة و 227 شقة فندقية مرافق ترفيه ومؤتمرات واستجمام عالمية المستوى تشمل شاطئاً خاصاً مدهشاً ومسبحاً مغلقاً وصالة تدريب رياضي متطورة إضافة الى خمس مطاعم.

لمزيد من المعلومات يرجى زيارة: www.dukesdubai.com او www.dukesoceana.com

-انتهى-

كلام صورة: عبدالله بن سليم يرحب بالفريق التنفيذي لفندق ديوكس (من اليسار لليمين) افنيش كومار، كومار شاه، عبدالله بن سليم، ميت اتاكومان، ليتيتيا باردو، ريتشارد مازو

لمزيد من المعلومات يرجى زيارة: www.seventides.com

حول سيفن تايدز

سيفن تايدز الخاصة التي تتخذ من دبي مقراً هي شركة قابضة دولية التوجهات تأسست عام 2004. وسيفن تايدز التي تركز حالياً على قطاعات الفنادق والعقارات تتميز بالفكر الهجومى والعمل الخلاق والشراكات الاستراتيجية والعمل الفعال. والنتيجة هي مجموعة متميزة من عمليات الاستحواذ الفندقية المميزة والمباني التجارية والابراج السكنية والمجمعات المتعددة الاستعمالات في المدينتين الرئيسيتين لندن ودبي.

للاتصال الصحفي

نتالي فيزيليه

مدير تنفيذي

شمال للاتصالات التسويقية

مكتب: +971 4 1127563 | متحرك: +971 40 4576525

بريد الكتروني: nathalie@smc-pr.com | موقع الكتروني: www.smc-pr.com